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Sted:   Kellers Park, Børkop  

Deltagere:   Bjarne T. Mortensen, Jakob Kruse Enemærke, Thomas Borg, Jens Vang Møller, Ricki 

Toft Kristiansen, Aaron Prakash og Shafqat Riaz.  

Fra FSFI-sekretariatet deltager Lene og Christina.     

Afbud:  Ingen 

Referent:  Christina 

Fokuspunkter:    Den forestående generalforsamling i FSFI 

 

  HVEM 

1  
Generalforsamlingen i morgen 
Gennemgang af dagens program og af kommunikationen med den 
foreslåede dirigent, med udstillerne og med hotellet mv.  
Alt er på plads, og vi er klar.  
  
Skatteforhold 
Efter flere gennemgange af diverse formuleringer af advokaten samt 
både formanden og CBL er dokumenterne vedr. FSFI’s skattepligt nu 
på plads og indsendt til SKAT. 
Vi er blevet stillet i udsigt at modtage et svar indenfor de næste tre 
måneder.  
 

 

Formand 

Bjarne T. 
Mortensen 

2 Punktet udgår 
 

Næstformand 

3  
Budget for 2024 
Thomas Borg præsenterer det arbejdsbudget, der vises i morgen.  
 
På baggrund af underskuddet i 2023 samt det budgetterede underskud 
for 2024 er det nødvendigt at diskutere, om bestyrelsen skal foreslå en 
ændring i foreningens satser under dagsordenens punkt 4. på 
Generalforsamlingen i morgen. 
  
Kontingentet er ikke steget siden 2016, til gengæld er alle de ydelser, 
som foreningen har behov for i forbindelse med drift og 
medlemsservice, steget i mellemtiden. Og samtidig er serviceniveauet 
samt medlemmernes tilsvarende forventninger til foreningens service 
steget; bestyrelsens deltagelse i arrangementer og møder med 

 
Kasserer 
Thomas Borg 
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samarbejdspartnere er blevet langt hyppigere, og der er flere ønsker 
fra medlemmerne om arrangementer.  
 
Efter en længere debat besluttes det, at bestyrelsen vil foreslå en årlig 
kontingentforøgelse på 200,- plus moms samt en tilsvarende forøgelse 
af indmeldelsesgebyret.  
 
Bestyrelsen vil også foreslå at hæve gebyret på rykker nummer 2, når 
medlemmer ikke har betalt deres udstedte førstehjælpsbeviser.  
 
 

4  
Punktet udgår 

 
Best. Medlem 
/suppleanter 

5  
Temadag i Aalborg 
Jens VM repræsenterer bestyrelsen på denne sidste udgave at denne 
række af temadage. 
 
Manglende betaling af No Show 
Hvis et medlem ikke betaler et faktureret No Show gebyr (efter udløb af 
fristen, som fremgår af den første påmindelse) lukkes medlemmets 
adgang til bevissystemet.  
På næste bestyrelsesmøde diskuterer vi no show politik set i forhold til 
bl.a. fremmødet og afbudshistorikken på det seneste års 
arrangementer.  

Betaling for medlemmer: 
Nogle kommuner, der figurerer som betaler for medlemmer af FSFI, 
sender via E-boks skrivelser med krav til både betalingsfrister og 
udformning af regningen. Hvordan forholder vi os til dette? 
(punktet blev ikke nået og udsættes til næste møde) 
 

 
Sekretariat 
 
Ved  
CBL og LBN 

6  
Sag vedr. kvalitet og tid 
Det besluttes på baggrund af de henvendelser, der har været, samt 
observationer gjort i bevissystemet, at bede instruktøren om en 
redegørelse. CBL udfærdiger en skrivelse. 
 
 

Sager 
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7  
GF 2025:  
den 15. marts 2025 foreslås, men der er bestyrelsesmedlemmer, som 
først skal tjekke nogle private anliggender, før datoen kan bekræftes og 
meldes ud til medlemmerne.  
 
Næste bestyrelsesmøde: 
En dag i uge 16 eller 17: CBL udsender en doodle.  
 
 

Kalender 

8  
Spørgsmål fra medlemmer til GF 
Der er fremsendt nogle spørgsmål og emner fra medlemmer, som 
deltager i GF i morgen.  
Emnerne hører ikke under punkt 5, da de ikke er til beslutning. 
Medlemmerne er af sekretariatet blevet bedt om at tage punkterne op 
under eventuelt, ligesom ”Formandens Beretning” også vil komme ind 
på spørgsmålet om kvalitetssikring. 
 
Kursister med udfordringer  
Et af spørgsmålene kredser om udfordringer med kursister, der er 
udfordrede af diagnoser og som har problemer med krav og sociale 
sammenhænge. Problematikker, der også luftes i højere gad, når 
medlemmer kontakter sekretariatet.  
Der er forskellige holdninger til, hvordan dette problem bør tackles, 
men et bestyrelsesmedlem kommenterer, at det skal ses som 
tillidserklæringer fra medlemmerne, at de bringer det op, som er svært 
i undervisningen.   
 
 
 

EVT 

 

 


